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Buscant un recinte 
firal estable 

La consecució d'un recinte firal estable continua sent el repte de la Fira 
Multisectorial de l'Ascensió de Granollers que, a la 44a. edició, va tenir més de 

dos-cents mil visitants. Tant els visitants com els expositors en van sortir satisfets, 
segons les enquestes de la comissió organitzadora. 

Contraéis pronòstics, el recinte firal d'enguany — 
la zona esportiva municipal i els carrers adja-
cents— va tenir molta acceptació, cosa que fa 
opinar a l'alcalde de Granollers, Josep Serratusell, 
que "apostaria per tornar a fer la fira aquí i 'any 
que ve". Això permetria, a més d'estabilitzar la 

Fira de l'Ascensió, fer rendibles les inversions 
fetes a les instal·lacions esportives municipals, 
que, d'altra banda, van funcionar a la perfecció, 
segons la comissió organitzadora. Es més, els 
expositors de l'apartat multisectorial prefereixen, 
sorprenentment, segons el president de la comis-
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